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BR-03.0012.1.18.1.2024 

Protokół nr 110/2024 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa 

w dniu 17 stycznia 2024 roku 
w sali Dietla Urzędu Miasta Krakowa 

w trybie stacjonarnym 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Adam Kalita – Przewodniczący Komisji, udział 
wzięli członkowie Komisji wg listy obecności załączonej do protokołu oraz goście.  
Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 
prawomocnych decyzji o godzinie 8:50 otworzył posiedzenie Komisji.  
Przewodniczący poinformował, że przebieg obrad Komisji jest utrwalany za pomocą urządzeń 
rejestrujących dźwięk oraz że zarejestrowane nagranie stanowi informację publiczną, 
w związku z tym może być udostępnione każdej osobie, która wystąpi o udostępnienie 
nagrania. 
Następnie zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag.  

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Sprawy skarg, wniosków i petycji oraz pism wpływających do Komisji.  
2. Sprawy bieżące. 
3. Oświadczenia, komunikaty. 
 
Ad. 1. Sprawy skarg, wniosków i petycji oraz pism wpływających do Komisji. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekty uchwał w sprawie skarg i petycji 
rozpatrzonych na poprzednim posiedzeniu Komisji: 
 
- projekt uchwały w sprawie skargi na działanie Prezydenta Miasta Krakowa i jego 
przedstawicieli (dot. zaniedbania lub nienależytego wykonywania zadań, naruszenia 
praworządności lub interesów Skarżącego, a także przewlekłego lub biurokratycznego 
załatwiania spraw) - znak sprawy: BR-03.1510.52.2023 
 
Na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za niezasadną. Członkowie Komisji 
otrzymali propozycję projektu uchwały. 
Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” przyjęła projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały w sprawie skargi na działanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Krakowie (dot. postępowania wobec brata Skarżącego) - znak sprawy: BR-03.1510.55.2023 
 
Na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za niezasadną. Członkowie Komisji 
otrzymali propozycję projektu uchwały. 
Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” przyjęła projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały w sprawie skargi na Prezydenta Miasta Krakowa (dot. działania Wydziału 
Kontroli Wewnętrznej i Ewidencji Mienia) - znak sprawy: BR-03.1510.59.2023 
 
Na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za niezasadną. Członkowie Komisji 
otrzymali propozycję projektu uchwały. 
Komisja w obecności 4 członków Komisji, 3 głosami „za”, przy 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 
się” i 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu przyjęła projekt uchwały. 
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- projekt uchwały w sprawie skargi na działanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Krakowie (dot. ujawnienia kto składał skargę) - znak sprawy: BR-03.1510.61.2023 
 
Na poprzednim posiedzeniu Komisja uznała skargę za niezasadną. Członkowie Komisji 
otrzymali propozycję projektu uchwały. 
Komisja w obecności 4 członków Komisji, 4 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” przyjęła projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przyjęcia przez Radę Miasta 
Krakowa uchwały w sprawie reparacji od Niemiec - znak sprawy: BR-03.152.19.2023 
 
Na poprzednim posiedzeniu Komisja zaproponowała nieuwzględnienie petycji. Członkowie 
Komisji otrzymali propozycję projektu uchwały. 
Komisja w obecności 4 członków Komisji, 3 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 1 „wstrzymującym 
się” przyjęła projekt uchwały. 
 
Następnie Komisja rozpatrywała: 
 
1) skargę na działanie Dyrekcji II Liceum Ogólnokształcącego w Krakowie (dot. naruszenia 
dobra osobistego i godności osobistej Skarżących i ich córki, a także łamania Prawa 
oświatowego i Karty Nauczyciela) – znak sprawy: BR-03.1510.50.2023 
 
Komisja otrzymała wyjaśnienia Dyrektora II LO w tej sprawie. Skarga była przedmiotem obrad 
Komisji w dniu 22.11.2023 r.  
Komisja postanowiła wówczas zawiesić rozpatrywanie skargi i wystąpić do Małopolskiego 
Kuratora Oświaty z prośbą o przesłanie opinii Kuratorium w sprawie zarzutów postawionych 
przez Skarżących, a także wystąpić do po. Dyrektora II LO w Krakowie z prośbą o informację 
czy w związku z zarzutami Skarżących, jak również wynikami kontroli przeprowadzonej 
w szkole przez Kuratorium Oświaty, zostały wyciągnięte jakieś wnioski, czy zostały podjęte 
działania naprawcze, czy coś zostało zmienione w funkcjonowaniu szkoły. 
Komisja otrzymała odpowiedź od Małopolskiego Kuratora Oświaty oraz od p.o. Dyr. II LO. 
Na posiedzenie Komisji zaproszeni zostali: Skarżący, Dyrektor II LO w Krakowie, Dyrektor 
Wydziału Edukacji oraz Dyrektor Wydziału Kontroli Wewnętrznej i Ewidencji Mienia. 
Komisja wysłuchała wyjaśnień przedstawionych przez Panią Wiolettę Nogaj – po. Dyr. II LO. 
W dyskusji udział wzięli radni: Michał Starobrat, Grzegorz Stawowy, Adam Kalita oraz  
Skarżący. Dodatkowych wyjaśnień udzielali: Wioletta Nogaj, Dariusz Domajewski – Zastępca 
Dyrektora Wydziału Edukacji oraz Rafał Wojtusik – Dyrektor Wydziału Kontroli Wewnętrznej 
i Ewidencji Mienia. 
Po dyskusji i wysłuchaniu wyjaśnień Adam Kalita postawił wniosek o uznanie skargi za zasadną. 
Komisja w obecności 6 członków Komisji,  6 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” uznała skargę za zasadną.  
 
2) skargę na działanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krakowie (dot. 
nieprawidłowości w prowadzonym postępowaniu) – znak sprawy: BR-03.1510.58.2023. 
 
Komisja otrzymała wyjaśnienia MOPS. 
Na posiedzenie Komisji zaproszeni zostali: Skarżący Dyrektor MOPS oraz Dyrektor Wydziału 
Kontroli Wewnętrznej i Ewidencji Mienia. 
Komisja wysłuchała wyjaśnień, które przedstawił Michał Adamczyk – Kierownik Sekcji 
Kontroli MOPS w Krakowie.  
Anna Prokop-Staszecka postawiła wniosek o uznanie skargi za niezasadną.  
Komisja w obecności 6 członków Komisji,  6 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” uznała skargę za niezasadną.  
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3) skargę na działanie Zarządu Dróg Miasta Krakowa (dot. opłaty dodatkowej za postój na 
obszarze śródmiejskiej strefy płatnego parkowania) – znak sprawy: BR-03.1510.60.2023 
 
Komisja otrzymała wyjaśnienia Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 
Na posiedzenie Komisji zaproszeni zostali: Skarżący, Dyrektor ZDMK oraz Dyrektor Wydziału 
Kontroli Wewnętrznej i Ewidencji Mienia. 
Komisja wysłuchała wyjaśnień, które przedstawił Tomasz Borek – Zastępca Dyrektora 
Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 
W dyskusji udział wzięli Radni Grzegorz Stawowy, Michał Starobrat, Adam Kalita, Anna 
Prokop-Staszecka oraz Marta Cieśla i Tomasz Borek z ZDMK. 
Grzegorz Stawowy zaproponował uznanie skargi za zasadną, aby zwrócić uwagę na 
konieczność doprecyzowania przepisów tak by parkujący na styku stref nie mieli wątpliwości 
za jaką strefę powinni zapłacić.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o uznanie skargi za zasadną. 
Komisja w obecności 6 członków Komisji głosowała następująco:  2 głosy „za”,  2 „przeciw” i 2 
„wstrzymujące się”,. Wniosek nie został przyjęty. 
Przewodniczący poinformował, że wróci do sprawy na kolejnym posiedzeniu Komisji.  
 
4) skargę na Prezydenta Miasta Krakowa (dot. braku działań Wydziału Architektury 
i Urbanistyki) – znak sprawy: BR-03.1510.68.2023 
 
Komisja otrzymała wyjaśnienia Prezydenta Miasta Krakowa. 
Na posiedzenie Komisji zaproszeni zostali: Skarżąca, Dyrektor Wydziału Architektury 
i Urbanistyki oraz Dyrektor Wydziału Kontroli Wewnętrznej i Ewidencji Mienia. 
Komisja wysłuchała wyjaśnień, które przedstawiła Dorota Zaucha Rybka – Dyrektor Wydziału 
Architektury i Urbanistyki. 
Adam Kalita postawił wniosek o uznanie skargi za niezasadną.  
Komisja w obecności 6 członków Komisji,  5 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 1 „wstrzymującym 
się” uznała skargę za niezasadną.  
 
5) petycję mieszkańców Zakrzówka  dot. wprowadzenia przecięcia na ul. św. Jacka – znak 
sprawy: BR-03.152.20.2023 
 
Komisja otrzymała stanowisko Prezydenta Miasta Krakowa. 
Na posiedzenie Komisji zaproszeni zostali: Dyrektor Zarządu Dróg Miasta Krakowa, Dyrektor 
Zarządu Zieleni Miejskiej, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego, Dyrektor Wydziału 
Miejskiego Inżyniera Ruchu oraz Dyrektor Wydziału Kontroli Wewnętrznej i Ewidencji Mienia. 
Stanowisko Prezydenta Miasta w sprawie petycji przedstawili: Jarosław Tabor – Zastępca 
Dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej oraz Grzegorz Janyga – Zastępca Dyrektora Biura 
Planowania Przestrzennego.  
 
6) petycję mieszkańców Zakrzówka  dot. rozszerzenia użytku ekologicznego Zakrzówek – 
znak sprawy: BR-03.152.21.2023 
 
Komisja otrzymała stanowisko Prezydenta Miasta Krakowa. 
Na posiedzenie Komisji zaproszeni zostali: Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska, 
Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego, Wydziału 
Architektury i Urbanistyki oraz Dyrektor Wydziału Kontroli Wewnętrznej i Ewidencji Mienia.  
Stanowisko Prezydenta Miasta przedstawiła Ewa Olszowska-Dej – Zastępca Dyrektora 
Wydziału Kształtowania Środowiska oraz Dorota Zaucha-Rybka – Dyrektor Wydziału 
Architektury i Urbanistyki. 
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W dyskusji Grzegorz Stawowy zaproponował, aby zapytać Wiceprzewodniczącego Komisji 
Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska, która powołała zespół ds. użytku 
ekologicznego, na jakim etapie jest ta sprawa. 
Przewodniczący zaproponował, aby przenieść głosowanie w sprawie rozpatrywanych petycji 
na kolejne posiedzenie Komisji.  
Propozycja została przyjęta w głosowaniu 5 głosami „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. 2.  
Sprawy bieżące. 
 
Przewodniczący Komisji zaproponował przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024. 
Komisja w obecności 5 członków Komisji, 5 głosami za – jednogłośnie – przyjęła „Plan pracy 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa na rok 2024”. 
 
Ad. 3.  
Oświadczenia i komunikaty. 
 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 09:55 zamknął 
posiedzenie. 
 
 

Przewodniczący Komisji 
 
 

         Adam Kalita 
 
   Protokołowała: 
 
Jadwiga Jaskiernia 


